



## **AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN**

Verslag 162 van de vergadering van 16.03.2023 in De Witte Molen n Sint-Niklaas  
(aanvang 19u30 – einde 21u45)

**Aanwezig** : Peter BUYSE - Eric FELS – Georges ROBBE - Roger VAN de VYVER - Marc VAN RYSSEL – Stijn VERSTICHEL  
(stakeholders A1) Jan VAN LANTSCHOOT (BO)

**Verontschuldigd** : Kris FELS (BO) Siegfried VAN PUYVELDE (stakeholder A2)

### 1.VERSLAG

Verslag 161 van 22/02/2023 werd reeds elektronisch goedgekeurd.

### 2.OVERZICHT VOORNAAMSTE MAILS van 21/02 tot vandaag.

Melding overlijden Gratien Balcaen.

Er wordt verder geen extra toelichting gevraagd.

### 3.VERSLAG ANKERPUNT

Stijn benadrukt de prettige en efficiënte samenwerking met de collega's ankerpunten.

Hij overloopt de bijzonderste tussenkomsten :

- Evaluatie in de komende weken met de official planners en de professionele medewerkers over de volgende stappen die moeten gezet worden om het aanduidingsplatform dan UGent optimaal uit te testen, rekening houdend met flankerende maatregelen.
- Probleem bij het invullen van een scoreformulier
- Overleg op 30/03 met clubondersteuner/aanspreekpunt/afgevaardigden
- Belangstelling Youth Officials bij opvolgcurus
- Gedrag van scheidsrechters t.o.v. het publiek

### 4.VERSLAG ALGEMENE VERGADERING 04/03

Peter benadrukt de positievere sfeer bij de verschillende tussenkomsten, in de hoop dat deze evolutie aanhoudt.

Roger herhaalt dat de titulatuur van de CEO (nog steeds) niet genotuleerd werd in de BO-verslagen.

Hij had van het adviescomité ook graag enige feed back gekregen bij zijn niet weerhouden kandidatuur.

Wij kijken verder uit naar de opstart van een werkgroep over CD 201.

### 5.VERGADERING AD HOC WERKGROEP STATUTEN 18/03

Georges zal onze groep vertegenwoordigen

### 6.INFOSESSIE MET CLUBS

Gezien de herwerking van het IR nog niet aan de orde is, wordt dit alvast geen gespreksthema.

Wij kijken uit naar de resultaten van de werkgroep omtrent CD 201, waarover wij de clubs willen informeren samen met info omtrent het jeugdfonds.

Ook willen wij de clubs informeren omtrent de resultaten van vorig overleg.

Wij plannen een online overleg op 16/05 en vragen Kris en Maarten als gastsprekers. Peter en Roger overleggen over de uitnodiging.

### 7.TE BESPREKEN MAILS

- Fysieke proeven voor landelijke refs : Roger neemt kennis van het antwoord van het departement maar meent toch te weten dat de criteria niets steeds consequent toegepast worden.

-Mail Guco Lier over o.m; de houding van Geert Hulpia : De juridische raad zal dit dossier verder behandelen.

-Aantal refs bij wedstrijden in TDM 1 : Er werd nog geen definitieve beslissing genomen over 2 of 3 refs. In onze groep wordt hierover van gedachten gewisseld. Er wordt gefluisterd dat NDR de piste van 2 aanhoudt maar dat diverse andere scenario's voor het licht worden gehouden rekening houdend met sportieve en financiële criteria.

-Onze mail over youth officials aan Johnny Jacobs: Eric vraagt wat er van onze mail geworden is.



**basketbal**  
vlaanderen

#### 8.INFO

- BO : Jan is ook verheugd dat het niveau van de AV beduidend opgekrikt werd en meldt dat in een volgende vergadering de voorzittersverkiezing gehouden wordt.
- BB : Jan informeert over de budgetten BNT en de opstart van de licentiecommissie

VOLGENDE VERGADERING : woensdag 26/04/2023 om 19u30 in Sint-Niklaas

Verslag  
Eric Fels